
Kłobuck, dnia 18 września 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej,
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Protokół nr 9/2023
IX Posiedzenie w dniu 18 września 2023 
Obrady rozpoczęto 18 września 2023 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 10:30 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Grzegorz Dobosz
3. Jerzy Kulej
4. Tomasz Parkitny
5. Tadeusz Praski
6. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji Jerzy Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 24.08.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 8/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 24.08.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.



Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały.

Radny G. Dobosz zapytał, kto pokryje koszty zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego?

Kierownik GPN K. Jasińska poinformowała, że właściciel nieruchomości.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic Jana 
Długosza, Zamkowej, Poprzecznej i Leonida Teligi.

Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały.

Radny J. Batóg wyraził swoje zaniepokojenie rozszerzeniem rodzaju składowanych 
materiałów.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do ustaleń podczas zebrań z przedsiębiorcami 
i mieszkańcami w tej sprawie. Wyjaśnił, że głównym założeniem przedmiotowego planu jest 
zablokowanie wprowadzenia nowych przedsięwzięć z jednoczesnym umożliwieniem 
kontynuowania działalności firm już funkcjonujących na tym terenie.

Przewodnicząca Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej M. Krupa odniosła się do 
prowadzonych prac w związku z przygotowaniem w/w planu.

Głosowano w sprawie:
Uwaga Nr 1 Komisja postanawia o nieuwzględnieniu złożonej uwagi w części zawierającej 
żądanie możliwości rozszerzenia zakresu działalności związanej z gospodarką odpadami. 
Podtrzymuje sposób rozpatrzenia uwagi przez Burmistrza. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Barbara Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Józef Batóg, Tadeusz Praski

Głosowano w sprawie:



Uwaga Nr 2 Komisja postanawia o nieuwzględnieniu złożonej uwagi w części zawierającej 
żądanie możliwości dopuszczenia i rozszerzenia działalności w terenie oznaczonym 
symbolem 3U-P w zakresie budowy i eksploatacji stacji demontażu pojazdów wycofanych z 
eksploatacji, w tym w zakresie wytwarzania, przetwarzania, transportowania i 
magazynowania odpadów niebezpiecznych i innych niż niebezpieczne związanych z tą 
działalnością zaliczanej do przedsięwzięć mogących zawsze znacząco oddziaływać na 
środowisko. Podtrzymuje sposób rozpatrzenia uwagi przez Burmistrza. . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Parkitny

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic Jana Długosza, Zamkowej, 
Poprzecznej i Leonida Teligi.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Batóg

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa 
Śląskiego zadania z zakresu dróg wojewódzkich.

Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa 
Śląskiego zadania z zakresu dróg wojewódzkich.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu 
opieki nad zabytkami dla gminy Kłobuck na lata 2023-2026.



Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
programu opieki nad zabytkami dla gminy Kłobuck na lata 2023-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck a pozostających w trwałym 
zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowych 
najemców.

Dyrektor OSiR J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck a pozostających w trwałym zarządzie 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowych najemców.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

9. Sprawy różne:

a) wypracowanie opinii w sprawie nadania parkowi zlokalizowanemu przy ul. Parkowej 
w Kłobucku nazwy: Doktora Teofila Władysława Beliny Brzozowskiego; 

Kierownik GPN K. Jasińska odniosła się do w/w wniosku.

W toku dyskusji Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek.

Głosowano w sprawie:
wypracowanie pozytywnej opinii w sprawie nadania parkowi zlokalizowanemu przy ul. 
Parkowej w Kłobucku nazwy: Doktora Teofila Władysława Beliny Brzozowskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)



Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

b) wypracowanie opinii odnośnie zmiany nazwy ronda.

Kierownik GPN K. Jasińska odniosła się do w/w wniosku. 

W toku dyskusji Komisja uznała, że nie widzi potrzeby zmiany obecnie funkcjonującej nazwy
ronda. Nawiązała do już podjętej przez mieszkańców Zagórza decyzji w sprawie. 
Zasugerowała, iż w związku z tym, że w Kłobucku powstają dwa nowe ronda, jedno z nich 
mogłoby nosić nazwę zaproponowaną w przedmiotowej petycji.

Głosowano w sprawie:
wypracowanie pozytywnej opinii odnośnie zmiany nazwy ronda.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
PRZECIW (6)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal

Komisja odniosła się do sprawy poruszonej podczas poprzedniego posiedzenia 
tj.wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu na 
drodze gminnej ul. Rynek im. Jana Pawła II w Kłobucku. 

W toku dyskusji Komisja uznała, że zmiana obecnie funkcjonującej lokalizacji postoju TAXI 
jest niezasadna.

10. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Jerzy Kulej

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


